

《金刚狼夫妇离婚，27年婚姻走到尽头》

你没有听错，狼叔休·杰克曼和妻子黛博拉·李·弗内斯离婚了!消息一出，就登上了欧美娱乐头条!

今年54岁的狼叔和妻子黛博拉已经携手走过了27年，曾经是娱乐圈最恩爱、最稳定的一对，却在今年9月宣布离婚，网友直呼可惜!



Hugh Jackman , The “ X-Men ” star , announced Friday that he and Furness were separating after 27 years of marriage.

周五，《X战警》明星休·杰克曼宣布与弗内斯离婚，27年婚姻结束。

“ We have been blessed to share almost three decades together as husband and wife in a

wonderful, loving marriage, ” the former couple said in a joint statement to People.

“ Our journey now is shifting, and we have decided to separate to pursue our individual growth. ”

“ 作为夫妻，我们有幸在美好、充满爱意的婚姻中度过了近30年的时光， ” 这对前夫妻在《People》杂志上发表的联合声明中说道， “ 我们的旅程正在改变，我们决定分开，追求各自的发展。 ”

休·杰克曼出生于澳大利亚悉尼的一个中产阶级家庭，家里有5个孩子，他是老么。在他出生的前一年，休·杰克曼居家从英国移民到了澳大利亚。

At the age of 18, Hugh Jackman returned to England from Australia. In England, he worked as a teacher and also performed plays at the university.



18岁，休·杰克曼从澳大利亚回到英国。在英国，他当过教师，也在大学演过话剧。

He was discovered and invited to make his debut when he was working at a gym. At the time, he was working as a receptionist and attracted a lot of attention from women due to his handsome looks and good physique.

他被人发现并邀请出道的时候，是在一家健身房。他当时在健身房当接待员，因为长

相英俊、身材好而吸引了大量女性。

Later, Anne Semler, the wife of Oscar-winning cinematographer Dean Semler, noticed him and said, “ You will be a superstar. ” The next day, Hugh Jackman signed with an agent and officially began his acting career.

后来，奥斯卡获奖摄影师迪安·塞姆勒的妻子安妮·塞姆勒发现了他，她说：“ 你将成为巨星 ”。第二天，休·杰克曼和经纪人签约了，正式开始他的演艺生涯。

Hugh Jackman gained international fame after starring in the movie “ X-Men ”, where he played the role of Wolverine.

休·杰克曼正式走红是在参演了《X战警》之后，他在这部电影中饰演金刚狼的角色。

His first portrayal of this character on the big screen captivated countless audiences. To many fans, it seemed like the role of Wolverine was tailor-made for him.

他第一次带着这个角色登上大银幕，就让无数观众对他欲罢不能。在网友们看来，金刚狼这个角色仿佛是为他量身定做的。



1995年，休·杰克曼认识了一生挚爱弗内斯。

At that time, Hugh Jackman was an unknown newcomer while Deborah was already a somewhat famous star, having starred in 20 films.

当时，休·杰克曼还是一个名不见经传的新人，而黛博拉已经是小有名气的明星，拍摄了20部电影。

The difference between the two was not only in status but also in age, Furness is exactly 13 years older than Hugh Jackman. Their love was not recognized by the outside world at that time.

两人之间的差距不仅仅是身份地位，还有年龄，弗内斯比休·杰克曼大了整整13岁。当时，两人的爱情是不被外界认可的。

However, with Furness ' proactive approach, their relationship quickly heated up, and they successfully entered into marriage in 1996.

然而，在弗内斯的主动出击下，两人感情迅速升温，并于1996年成功走入了婚姻的殿堂。

堂。

Until now, Hugh Jackman and Furness have been together for 27 years. They used to be the happiest and sweetest couple in Hollywood. But now, their marriage has come to an end.

到现在，休·杰克曼和弗内斯已经携手走过了27个春秋。他们曾是好莱坞最幸福、最甜蜜的一对。但是，现在，他们的婚姻走到了尽头。

据说，两人之间一直有爱情，只不过，经过二十多年时间的洗礼，爱情已经发展成为了亲情，真让人扼腕叹息！

